

明愛屯門馬登基金中學
2022-2023 年度 家長通告

敬啟者：

中五級「公民與社會發展科內地考察團」學習成果展示授權

為了展示學生的學習成果，教育局將向學校收集學生與內地考察相關的作品並以多元化方式整合及展示學生學習成果，包括設立專屬網頁、舉辦巡迴展覽或聯校活動等。

現特諮詢閣下及貴子女的同意以授權教育局使用、修改或公開發布所有或部分學生作品的內容作教育及推廣用途。[詳參教育局通函第 73/2023 號]

請貴家長填妥回條，並於 2023 年 6 月 20 日（星期二）交回班主任。

此致

貴家長

公民與社會發展科
楊文傑老師及黎萬發老師負責主理

校長 袁國明 謹啟

二零二三年六月十六日



家長通告第 2223_242 號

〔回條〕

敬覆者：

本人及敝子女已知悉，教育局將向學校收集學生與內地考察相關的作品並以多元化方式整合及展示學生學習成果，包括設立專屬網頁、舉辦巡迴展覽或聯校活動等。本人及敝子女

* 同意 授權教育局使用、修改或公開發布所有或部分學生作品的內容作教育及推廣用途。

不同意 授權教育局使用、修改或公開發布所有或部分學生作品的內容作教育及推廣用途。

(* 請於適當位置加上“√”號。)

此覆

明愛屯門馬登基金中學

中_____班_____號 學生：_____

家長簽署：_____

家長姓名：_____

日期：_____

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School
2022-2023 Parents Notice

16 June 2023

Dear Parents/Guardians,

**Authorization to display the learning outcomes of
S.5 Mainland Study Tour of the subject Citizenship and Social Development**

In a bid to demonstrate the learning achievements of students, the Education Bureau will collect works from schools related to their mainland study tour, compile and display the students' learning outcomes in a various ways, including setting up dedicated webpages, organizing roving exhibitions or joint school activities, etc.

I hereby seek you and your children for their consent to authorize the Education Bureau to use, modify or publicly publish all or part of the content of the students' works for educational and promotional purposes. [For details, please refer to Education Bureau Circular Memorandum No. 73/2023]

Please fill in the reply slip and return it to your child's class teacher on or before 20 June 2023 (Tuesday). Should you have any enquiries, please feel free to contact the teachers-in-charge: Mr. Yeung Man-kit or Mr. Lai Man-fat. (Citizenship and Social Development).

Yours faithfully,

Mr. Yuen Kwok Ming
Principal



Parents Notice No.: 2223_242

Reply slip

Dear Sir,

We acknowledge the notice on "Authorization to display the learning outcomes of S.5 Mainland Study Tour of the subject Citizenship and Social Development", and We

- * Agree to authorize the Education Bureau to use, modify or publicly publish all or part of the content of the student work for educational and promotional purposes.
- Not agree to authorize the Education Bureau to use, modify or publicly publish all or part of the content of the student work for educational and promotional purposes.

(*Please put a "✓" in the appropriate box.)

Name of Student : _____

Class and Class no. : _____ ()

Signature of Parent / Guardian : _____

Name of Parent / Guardian : _____

Date : _____